
ŞUBELERİMİZDE
HABERLER

KONYA ŞUBEMİZİN AÇILIŞI
YAPILDI

Konya Şubemizin açılışı 08.07.2000'de saat
15,00'da Demirci İş Merkezi, 607 numaralı binada,
üyelerimizin davetlilerin ve yerel basın-yayın
kuruluşlarının geniş katılımıyla gerçekleşmiştir.

Şubemizin açılışında Şube Başkanı A, Baki
GÜNAYDIN, odamızın ve üyelerimizin
sorumluiuklanm hatırlattıktan sonra, "17 Ağustos
Marmara Depreminden sonra hatırlanan jeoloji
mühendisliğinin, zaman içerisinde tekrar
unutturulmaya çalıştırıldığını ve arka arkaya
çıkarılan yönetmeliklerle zemin etütleri ve jeoloji
mühendisliğinin yok sayılmaya başlandığını, 17
Ağustos öncesine dönülmeye çalışıldığını, oysa
yapıların projelendirme aşamasında zemin
etütlerinin ne kadar gerekli olduğunu " anlatarak,
son cümlesinde de Konya'ya şubelesme yetkisini
veren Genel Kurul ve Yönetim Kurulu üyelerine
teşekkür ederek, şube açılışını yapmak üzere
Selçuk Üniversitesi Jeoloji Mühendisliği Bölüm
Başkanı, Sn. Prof, Dr Yüksel AYDİN île MTA Orta
Anadolu II. Bölge Müdürü Sn, Nurettin MIHÇI'yı
davet etmiştir,

Şubemizin açılışı esnasında eski il temsilcileri
unutulmamış, Konya Şube Yönetim Kurulu
tarafından yaptırılan teşekkür plaketleri;

. «İlk temsilcimiz Sn, Yakup SELVİ adına Sn,
Levent SAÇLI'ya Prof. Dr, Yüksel AYDIN,

-Sn. Cemil EVİRGEN'e Genel Başkanlık Yönetim
Kurulu Üyesi Sayman Sn. Alî KAYABAŞI,

-Şn. Abdulkadîr BULDUK'a Şb, Bşk, A. Baki
GÜNAYDIN,

-Sn. Yücel SEVİNÇ'e Sn. Nurettin MIHÇI
vermiştir.

Daha sonra açılış ikramlarına geçilmiştir.

Akşam üzeri 19.30' da yapılan açılış kokteyli ile
üyeler ve davetliler ile Şubemizin açılışı
kutlanmıştır,

Akşehir Belediye Başkanlığı ile TMMOB Jeoloji
Mühendisleri Odası, Konya Şubesi arasında
yapılan mesleki denetim ve Teknik İşbirliği"
protokolü 17 Mayıs 2000'de imzalanmıştır. Buna
göre» belediye ve mücavir sahalardaki inşaat
alanlarının jeolojik, jeoteknik ve zemin etüt
raporları serbest çalışan odaya kayıtlı ve tescilli
büro elemanlarınca yapılacaktır. Bu raporların
vizesi odamız tarafından verilecektir. Belediye ve
mücavir alan dahilindeki yeraltı suyu, taşocağı,
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kum, çakıl ve maden işletmeciliği ve bunların doğal
çevreye etkisi konusunda oda her türlü teknik
danışmanlık veya bilirkişilik hizmetlerini yerine
getirecektir,

M.T.A Genel Müdürü Sn. Ali Kemal IŞIKER'in
31,08.2000 tarihinde M.T.A Konya Bölge
Müdürlüğü'ne yaptığı ziyarette; Şube Başkanı
A,Baki GÜNAYDIN ve Levent SAÇLI, Genel
Müdürle yapmış oldukları özel görüşmelerde,
M.T.A Bölge Müdürlüğünde çalışan jeoloji
mühendislerinin, ücret, lojman ve maden yeri
tazminatları ile ilgili sorunları dile getirilmiş ve
sorunların çözümü için söz almışlardır. Bu
görüşmeden sonra lojmanlara, 2/3 oranında teknik,
1/3 oranında ise diğer idari personele tahsis için
genelge çıkartılarak orta yollu çözüm bulunmuş
olup, maden tazminatı sorununun çözümü için
çalışmalar devam etmektedir.

Duyarlılığından dolayı Sn, Ali Kemal IŞIKER'e
teşekkür eder, çalışmalarında başarılar dileriz.

KONYA'DA 17 AĞUSTOS MARMARA
DEPREMİNİN YILDÖNÜMÜ

16 Ağustos Çarşamba günü Şube Yönetim
Kurulu'nun da hazır bulunduğu bir basın toplantısı
düzenleyerek Şube Başkanı A. Baki GÜNAYDIN
Genel Merkezin hazırlamış olduğu basın
duyurusunu okuyarak hala birçok yerel
yönetimlerin deprem ve zemin konusunda duyarsız
ve ilgisiz olduğunu belirtmiş; 17 Ağustos Perşembe
günü tüm yerel gazetelerde manşetten yerel
televizyon kanallarında ise ilk haber olarak
verilmiştir.

17 Ağustos Perşembe günü akşam 19:15-20:00
saatleri arasında Konya'nın önemli yerel
kanallarından KON TV de Şube Başkanı A. Baki
GÜNAYDIN haber öncesi canlı yayına katılarak
Konya ilinin depremselliği ve şehrin yer aldığı
bölgenin zeminleri hakkında bilgi vermiştir.
Telefonda canlı yayına katılan Adapazarı Belediye
Başkanı Sn. Aziz DURAN ve Düzce Belediye
Başkanı Sn. Ruhi KURNAZ'la yerel yönetimlerde

jeoloji mühendisliğinin önemi konuşulmuş» Sn,
Ruhi KURNAZ Belediye başkanlarına ricada
bulunarak Belediye kadrolarında en az iki Jeoloji
Mühendisinin bulunması gerektiğini söylemiştir,

20:30=22:30 saatleri arasında ise Ün TV'nin
hazırlamış olduğu canlı tartışma programına
Selçuk Üniversitesi Mühendislik Mimarlık Fakültesi
Dekanı Sn. Prof. Dr. Ali SİNAN, Şubemiz Yönetim
kurulu üyesi Yrd, Doç, Dr. Yaşar EREN, İnşaat
Mühendisleri Odası Konya Şubesi 2, Başkanı Sn,
Ramazan ÖZKAYA katılmışlardır. Yaşar EREN
Konya şehir merkezinin yakınında yer alan aktif
faylar ve bunların karakteristikleri ve deprem
yapma olasılıklarını anlatmıştır. Şube Başkanımız
A. Baki GÜNAYDIN İle daha önce çekimleri yapılan
ve Konya Belediye sınırları içerisinde yer alan
zeminlerin farklı parametrelerini göz önüne seren
film canlı yayın esnasında banttan verilmiştir.

Ayrıca yine aynı akşam Sun TV'de 22:00 de
başlayıp gecenin ilerleyen saatlerine kadar devam
eden canlı yayına Şube Başkanı A. Baki
GÜNAYDIN, Konya Büyükşehir Belediye Başkanı
Sn. Mustafa ÖZKAFA, İnşaat Mühendisleri Odası
Konya Şube Başkanı Sn. Yaşar PİŞKİNÇİ, Fazilet
Partisi Konya Milletvekili Sn. Remzi ÇETİN, İl Sivil
Savunma Müdürü Sn. Kani ALP ve bazı
depremzede aileler katılmıştır. Sn. Mustafa
ÖZKAFA yaptığı konuşmada "Fakir vatandaşların
ev sahibi olabilmesi gerektiğini, onun için
inşaatlarda maliyet arttırıcı mevzuatları gözardı
ettiklerini" ifade etmişlerdir. Bunun üzerine söz alan
Şube Başkanımız "Zemin Etütlerinin bina maliyetini
arttırmadığını, aksine uygun miktarda demir ve
çimento kullanılacağı için sağlamlılığı da
düşünüldüğünde kullanım ömrü uzayacağından
daha ekonomik olacağını belirtmiştir. Ayrıca "fakir-
fukaranın gelişigüzel yaptığı bina orta şiddetli bir
depremde kendisine mezar olacaksa, hiç ev sahibi
olmamasının daha hayırlı olacağını" söylemiştir.
Ayrıca özetle "1948 yılından bu yana Jeoloji
Mühendislerinin Kuzey Anadolu Fay hattı üzerine
fabrikaları kurmayın, bu bölgeleri yerleşime
açmayın diye yalvarmalarına karşın mevcut
yönetimler yine de bildiklerini okumuşlar. Deprem
tehlikesinin tahmini bilançosunu açıklayan
yerbilimcilerine VATAN HAİNİ, SERMAYE
DÜŞMANI; hatta FELAKET TELLALLARI
yakıştırması yapılarak sindirilmişler ve susturmaya
çalışmışlardır. Sonuçta ise ne olmuştur?
Türkiye'nin 75 yıllık birikimlerinin %40'ı ve
onbinlerce vatandaşımız 45 saniye içerisinde yok
olmuştur. Hiç zaman kaybetmeden bu uyarıları
dikkate alalım, deprem yönetmeliklerine harfiyen
uyalım» bir daha ülke olarak bu acıları tekrar
yaşamayalım" diyerek konuşmasını tamamlamıştır.
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TRABZON ŞUBEMİZDEN DİYARBAKIR ŞUBEMİZDEN
Şubelerimize bağlı bürolarda çalışan

meslektaşlarımızın zemin etüdü, jeoteknik
etüdler konusunda eksikliklerini gidermek için
hafta içi ve hafta sonu özel bürolar ziyaret
edilerek sorunlarım çözümleme söyleşilerimiz
devam etmektedir.

Trabzon kent sorunlarına yönelik çözümler
üretebilmek için diğer meslek odaları ile ortak
çalışmalar yürütülerek kent kurultayı yapmaya
çalışmaktayız.

Kamuda çalışan üyelerimizin sorunlarının
çözümünde oda olarak gerek basında ve yerel
televizyonda desteğimiz devam etmektedir,

Kamu kurumlan, yerel yönetimler ve diğer
meslek odaları ile meslek ve kamu yararı
düşünülerek var olan iletişimlerimiz daha da
güçlendirilmeye çalışılmaktadır.

Odamıza bağlı temsilciliklerle genel üye
toplantısı yapılacaktır.

Doğu Karadeniz Bölgesi ülkemizin en yüksek
yağış alan bölümüdür. Yağış fazlası, taşkın ve
heyelanların olmasına neden olmaktadır. Bu
konuda basın, radyo ve televizyonlarda çeşitli
zamanlarda demeçler verilerek halkımız
bilinçlendirilmeye çalışılmıştır.

Trabzon güney çevre yolunun geçeceği
güzergah odamız tarafından incelenmektedir.

KTÜ Jeoloji Müh, Bölüm Başkanlığı ile mesleki
konulardaki ilişkilerimiz devam etmektedir. Oda
faaliyetlerimiz öğrencilere duyurulmakta ve
öğrencilerin kitap, araç ve gereç İhtiyaçları
odamızca karşılanmaktadır,

Şubemize bağlı illerde, Belediye
Başkanlıklarında, jeolojik zemin etütlerinin önemi
hakkında bilgilendirme çalışmalarına hız
verilmiştir.

Daha ileriki aylarda, jeolojik zemin etütlerinin
önemi ve yöremizdeki ulaşım-çevre sorunlarının
çözümü hakkında panel ve seminerler yapmayı
planlamaktayız.

Yeni yılda odamız adına ajanda basımı
çalışmalarına devam etmekteyiz.

Eylül ayı programı çerçevesinde 05.09.2000
tarihinde Şube Yönetim Kurulu üyelerinden
Fahrettin ÇALAN, Muzaffer KAÇAR ve Atilla
ÖZOLUK'dan oluşan komisyon, Mardin !l
TemsîlcİlİğPne bir ziyaret gerçekleştirmiştir.
Ziyaret kapsamında, İl Temsileiliği'ne yapacağı
çalışma-lara rehberlik etmek, ilgili İldeki
belediyelere yeni yönetmelik ve genelgeler
çerçevesinde koordineli çalışmak. Hedeflenen
amaç doğrultusunda Mardin Belediyesi İmar
Müdürlüğü ile verimli bir görüşme yapılmıştır.

16-17 Eylül tarihleri arasında Genel Merkez
Yönetim Kurulu üyelerinden Ercan BAYRAK ve
Büro Amiri İlhan ESİN Şubemizi ziyaret
etmişlerdir. Aynı tarihte, Şubemize bağlı
temsilcilikler ile mesleki uygulamalar» idari işleyiş
ve mali İşleyiş konulu bir toplantı yapılmıştır.
Toplantıya Yönetim Kurulu üyesi Ercan BAYRAK
ve Büro Amiri İlhan ESİN'in katılımı ve çalışmalar
ile ilgili görüşleri büyük fayda sağlamıştır,
17.09.2000 tarihinde Diyarbakır merkez ve
ilçelerinde bulunan büro / şirketlerin yetkili jeoloji
mühendisleri ile toplantı yapılmıştır, Toplantıda
mevcut çalışmaların değerlendirilmesi, yasa-
yönetmelik ve genelgelerin İrdelenmesi, şube
çalışmaları ve jeolojik hizmetlerin mesleki ahlak,
bilimsellik ve topluma faydası çerçevesinde
gözden geçirilmesi konulan üzerinde
durulmuştur. Şube Yönetimimiz çalışmalarını,
kar amaçlı değil, bilimsel ve meslek etiğine
uygun, toplumsal menfaatlerin ön plana
çıkarılması temelinde çalışmalarını
sürdürmektedir. JMO Şubesi olarak
Diyarbakır'daki İ.K,K. toplantılarına düzenli
olarak katılım ve destek sağlanmaktadır. 29-30
Eylül tarihleri arasında TMMOB Genel Başkanı
Kaya GÜVENÇ'in ilimize gerçekleştirdiği gezi
programına yönetim kurulumuz toplu olarak
katılmış, bölgemizin, şubemizin ve meslektaş-
larımızm sorunları yapılan toplantılarda dile
getirilmiştir.

30 Eylül'de Kaya GÜVENÇ ve beraberindeki
heyet şubemizi ziyaret etmiştir.
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ADANA ŞUBEMİZDEN

ADANA'd« DEPREM PANELİ
TMMOB, JMÖ, Adana Şubesi tarafından

düzenlenen "Deprem, Kentleşme ve Geleceğimiz"
konulu panel, Prof, Dr. Cavit DEMİRKOL
yönetiminde, Prof. Dr.1 Aykut BARKA, Doç, Dr,
Reşat ULUSAY, Necati UYAR, Yrd. Doç, Dr. Sedat
TÜRKMEN'in katılımıyla, 09.06.2000'de
gerçekleşti.

Prof, Dr. Cavit DEMİRKOL yaptığı konuşmada
Adana ili ve çevresinin depremselliği ile ilgili bilgi
verdikten sonra, " ...ülkemiz nüfusunun %98'i
deprem riski yüksek olan alanda yaşıyor ve 1,1
yılda bir yıkıcı deprem meydana geliyor olmasına
rağmen, doğal olayların doğal afetlere dönüş-
tüğüne11 dikkat çekerek ivedilikle "DEPREM
POLİTİKASI11 oluşturulması gerekliliğinin bir kez
daha altını çizdi.

1992 Erzincan, 1995 Dinar, 1998 Ceyhan, 1999
Gölcük ve Düzce depremlerinde de bu
politikasızlığın ve bilimsel teknolojik altlıklardan
yararlanılmamasının nelere mal olduğunun
görülmesine rağmen, bu konuda herhangi bir adım
atılmamış olmasını eleştirdi.

Yeni Yönetimin göreve başlamasını takiben
yoğun bir çalışma İçerisine girilmiş, öncelikle
Adana, İçel, Niğde ve Hatay illerine bağlı
belediyeler ziyaret edilmiştir Şubemize bağlı
yerleşim alanlarında faaliyet gösteren özel büro
temsilcileriyle birh'kte periyodik toplantılar yapılarak
öncelikli sorunlar-çözümleri ve yine zemin
etüdlerinin nasıl ve hangi kriterler üzerinde
yapılacağı tartışılmıştır.

Zemin etütleri konusunda özel bürolarda görev
yapan meslektaşlarımıza, Ç.Ü. Müh. Mim. Fak.
Jeoloji Mühehdistiği Bölümü zemin mekaniği
laboratuvarlarında iki gün süren bir kurs programı
düzenlenmiştir. Bu kurs programının önümüzdeki
günlerde davam ettirilmesi düşünülmektedir.

Odamız üyelerinin ve geniş bir davetli
topluluğunun katıldığı "Jeoloji Gecesi"
düzenlenmiştir.

Devlet ve Özel okullarda depremle ilgili paneller
düzenlenmiştir.Ayrıca depremle ilgili görsel ve
yazılı yerel basında Şube Başkanı Prof. Dr. Cavit
DEMİRKÖL'un ve odamız üyesi öğretim üyelerinin
katıldığı söyleşi ve yazılar yayınlanmıştır.

Şubemize bağlı İçel İl Temsilciliği tarafından
"deprem", çevre haftası etkinlikleri çerçevesinde
"Çevre ve Jeoloji", Ceyhan depreminin ikinci yıl
dönümü nedeniyle "Ceyhan Depremi'nin İL Yılında
Deprem, Kentleşme ve Geleceğimiz" konulu
paneller yapılmıştır. 17 Ağustos ve 12 Kasım
depremlerinin yıldönümü nedeniyle toplantılar
düzenlenmiştir.

Adana'mn merkezî yerinde, oda genel
merkezimizin katkılarıyla şube binası alınmış,
gerekli tadilatlardan sonra törenle hizmete
açılmıştır.

Oda yönetimi olarak, sorumlu olduğumuz iller ve
ilçeler ile ayrıca Osmaniye, Hatay, İskenderun, İçel
Tarsus, Ceyhan, Dörtyol, Imamoğlu, Niğde, Adana
Büyükşehir (Seyhan, Yüreğir) belediyeleri, Kadirli,
Kozan ve beldelerin belediyeleri ziyaret edilerek
02.09.2000 tarih ve 23804 sayılı Resmi Gazetelde
yayınlanarak yürürlüğe giren İmar Yönetme-
liğindeki Değişiklik ve İlgili Yönetmelik hakkında
bilgi verilmiş ve Jeoloji/Jeoteknik ve zemin
etütlerinin önemi anlatılarak bu yönetmeliğin
uygulanması sağlanmıştır.

Şubemiz, Genel Merkez olarak bugüne kadar
vermiş olduğu destekten dolayı Sn. Başkan Aydın
ÇELEBİ nezdinde tüm yönetim kurulu üyelerine
teşekkür eder, katkılarınızın devamını dileriz.

ANTALYA ŞUBEMİZDEN
Nisan ayı içerisinde, A.Ü. Müh. Fak, Danışma

Kurulu toplantısına katılım ile "Üniversite-Sanayi-
Meslek Odaları" arasındaki ilişkiler konusundaki
Odamız görüşleri dile getirilmiştir Şubemiz Meslek
Odaları 9, Bahar Dönemi Halı Saha Futbol
Turnuvası'na bir takım ile katılırken yaptığı
maçlardan birini kazanmış, dört maçı da
kaybetmiştir.

Antalya Ticaret ve Sanayi Odası tarafından
düzenlenen Yapı Denetimi Tasarım
Toplantılan'nda Odamız görüşleri Şube Yazmanı
Adil ÖKTEM tarafından dile getirilmiştir. Antalya
Büyükşehir Belediye Başkanlığı tarafından meslek
odaları ve belediye başkanlığı arasında oluşturulan
kent gündemindeki konu ve sorunların belirlenerek
çözümler üretilmesini amaçlayan Danışma
Kurulu'nda, Odamız, Şube Başkanı Kutlu TANER
tarafından temsil edilmiştir,

Şubemize© her yıl/-geleneksel hale getirilen
"Dayanışma Gecesi" 27,05,2000 tarihinde gerçek-
leştirilmiştir,
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Şube Yazmanı Adil ÖKTEM başkanlığında

oluşturulan komisyon aracılığı ile Tescilli Büro
Yönetmelik Taslağı, diğer şube ve temsilciliklerin
görüşü de alınarak yürürlüğe konulmak üzere
Haziran ayı içerisinde, İmar Yasası konusundaki
görüşlerimiz ise Temmuz ayı içerisinde Genel
Merkez'e iletilmiştir.

Genel Kurul sırasında dile getirilen daire alım
talebimiz Genel Merkez tarafından da uygun
görülmüş ve yeni mekanın alımı, tadilatı ve
demirbaş alımı amacıyla bugüne kadar yaklaşık
yirmibir milyar Türk Lirası harcama yapılmıştır.
Dairenin alımı sırasında Genel Merkez tarafından
Şubemize altı milyar TL aktarılmıştır. Şubemiz
daha sonra Diyarbakır Şubemizin daire alımına
katkıda bulunmak üzere Genel Merkez'e on milyar
TL göndermiş bulunmaktadır

Haziran ayı içerisinde Burdur'lu meslektaş-
larımızın katılımı ile İl Temsilciliği seçimleri
yapılmış ve seçim sonuçlarına göre, Burdur İl
Temsilciliğine H. Ali Utku ŞAVKLI, yardımcılığına
ise Funda ÖZLEMİŞ atanmışlardır. İsparta İl
Temsilciliği İçin Genel Merkez'e önerilen Mahmut
MUTLUTÜRK il Temsilciliğine, Fehmi KÖSE ise
yardımcılığına Genel Merkez tarafından atanmıştır,

Asgari ücret tarifesi, fatura uygulaması ve yapı
denetimi konularında serbest çalışan üyelerimizin
katılımı ile toplantılar düzenlenmiş ve oluşturulan
görüşlere bağlı olarak alınan kararlar uygulamaya
konulmuştur.

Antalya Büyükşehir Belediye Başkanlığının
hazırlatmış olduğu İmar Öncesi Jeolojik Etüt
Raporu konusunda Odamızca belirlenen eksiklikler
Belediye Başkanlığı ilgilileri ile yapılan toplantıda
dile getirilmiş ve yazılı olarak ilgililere iletilmiştir.

Emek Platformu ve Enerji Yapı Yol-8en
tarafından düzenlenen çeşitli miting, yürüyüş ve
basın açıklaması etkinliklerine üyelerimizin aktif
desteği sağlanmaya çalışılmış, özellikle kamuda
çalışan üyelerimizin aktif katılımı sağlanmıştır,

Odamız, Antalya Yerel Gündem 21 Altyapı ve
Çevre Komisyon Toplantıları'nda Şube Saymanı
Hasan AKKOÇAK ve Yazman Adil ÖKTEM
tarafından; Meslek Odaları Eşgüdüm Kurulunda
ise 2, Başkan Ümit Deniz GÜVEN tarafından temsil
edilmişler ve kent ile ülke gündemindeki Odamız
görüşleri dile getirilmiştir.

IZMIR ŞUBEMIZDEN
JMO İzmir Şubesinin kurucu üyesi olduğu İzmir

Meslek Örgütleri Kurulu, 1110.2000 tarihinde
yaptığı basın toplantısında, Adliye Sarayı, Enerji
Sorunu ve Temiz Enerji Kaynakları, Salihli Otoyolu
ve Çevre Yolları, Deniz ve Demiryolu Ulaşımı, İzmir
Körfezi Büyük Kanal Projesi başlıklarını ele
almıştır.

Yerel Gündem 21 Toplantıları her ayın ilk
Çarşamba günü İzmir Büyükşehir Başkanlığı
öncülüğünde meslek odaları, TMMOB'ye bağlı
odalar ve DKÖ organizasyonu ile halkın katılımına
açık olarak yapılmaktadır. 01.11.2000 tarihinde
gündem konusunu Şubemiz "Jeotermal Enerji"
olarak belirlemiştir.

Şubemizin Yönetim Kurulu Üyeleri İle her ilin
temsilci ve yardımcılarının katıldığı, alfabetik sıraya
göre düzenlenmiş olan Şube Koordinasyon
Kurulunun ikincisi Balıkesir'de 28.10.2000 tarihinde
gerçekleştirilmiştir.

Manisa Belediyesi ile 3108.2000 tarihinde
mesleki ve teknik iş birliği protokolü imzalanmıştır.
Önceki yıllarda imzalanan Aydın Merkez,
Narlıdere, Aliağa, Foça ilçeleri ile protokollerimiz
devam etmektedir.

06.09.2000 tarihinde Doç, Dr. İiyas YILMAZER'in
konuşmacı olarak katıldığı "Deprem ve
Mühendislik Projeleri Konferansı" Manisa'da
gerçekleştirilmiş, konferansın açılışını Odamız
Yönetim Kurulu Üyesi Sn, Dinçer ÇAĞLAN
yapmış, Şube Başkanımız Sn. Selami EREN ve İl
Temsilcimiz Aykut ECE konuşmaları ile konferansa
katkıda bulunmuşlardır.

Şubemizin öncülüğünde, Çevre Mühendisleri
Odası izmir Şubesi, Dokuz Eylül Üniversitesi Çevre
il© Jeoloji Mühendisliği Bölümlerinin katılımı ile
gerçekleştirilecek olan ÇËVJEO-2001 YER ALTI
SULARI ve ÇEVRE SEMPOZYUMU 21^23 Mart
2001 tarihlerinde DESEM Salonları,
Alsancak/İzmir'de yapılacak olup, Sempozyum
yazışma adresi; Dr. Alper BABA, TMMOB- JMO
İzmir Şubesi» 554. sk. No:6/11 Bornova'dır,

Tel: 0,232,3734099-3432613, fax:0.232.3735226

Jeoteknik Eğitim Semineri 27,10,2000'de
başlayacaktır Çalışma öncesinde tüm konular
üyelerimize bir yayın halinde verilecektir.
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Çankırı İİ Temsilciliğimizden
Çankırı'da meydana gelen depremden sonra

temsilcilik olarak depremde hasar gören yerleşim
yerlerini ve zemin durumlarını İçeren raporları
fotoğraflarıyla birlikte valilik, kaymakamlık ve
belediye başkanlıklarına bildirerek 02.09.1999'da
Resmi Gazete'de yayınlanarak yürürlüğe giren
emniyetli ve güvenilir yapılaşmanın sağlanabilmesi
amacıyla her parsel için zemin etüdü yapılması
zorunluluğu hatırlatılmış, "Zemin ve Temel
Etütlerine İlişkin Esaslar"a uygunluğunun
kontrolünün belediye başkanlıkları tarafından
yapılamaması durumunda Temsilciliğimizin bu
konuda katkıda bulunacağı kayıt edilmiştir.

Niğde İl Temsilciliğimizden
17.08,2000 tarih ve 120 sayılı JMO Yönetim

Kurulu Kararı İle Niğde İl Temsilciliği'ne vize yetkisi
verilmiştir Adana Şube Başkanı Prof, Dr. Cavit
DEMİRKOl, üye Yrd. Doç. Dr, Mustafa AKYILDIZ
ve sayman Dr. Mehmet TATAR çeşitli tarihlerde
Niğde'ye giderek, Niğde İl Temsilcisi Yrd. Doç.Dr,
M. Gürhan YALÇIN ile Niğde ve Bor Belediye
Başkanlarını ziyaret etmişlerdir.

Odamız yetkililerinin belediye başkanları ile
görüşmeleri neticelerinde, jeoloji, jeotekriik ve
zemin raporlarında odamızın vizesinin istenmesi
sağlanmıştır. Buna bağlı olarak Niğde İl Temsilciliği
faaliyete girmiştir.

Tekirdağ İl Temsilciliğimizden
21,04,2000 tarihinde, I.Ü. Mühendislik Fakültesi

öğretim üyelerinden sayın Prof, Dr. Şener
ÜŞÜMEZSOY tarafından verilen "Marmara Denizi
ve Trakya Havzası'nm Teknik Evrimi ve
Depremselliği" konulu konferans yapılmıştır.

Eskişehir İl Temsilciliğimizden
17 Ağustos Marmara Depremimin birinci yıl

dönümü nedeniyle yapılan basın açıklamasına
Eskişehir'deki Kanal 26, Süper TV, Sakarya,
İstikbal, İki Eylül, ve Milli İrade gazeteleri davet
edilmiştir, Saat la.OO'da yapılan basın açıklaması
tüm yerel televizyonlarda ve basında ses
bulmuştur.

Aydın İl Temsilciliğimizden
27,01,2000 tarihinden itibaren tüm zemin etüdü

ve jeolojik raporların denetim ve incelenmesi
yapılmaktadır, İl Temsilciliğimize bağlı üyelerimiz
İzmir Şubesinin hazırladığı tüm eğitim ve seminer
programlarına katılmaktadır, Adnan Menderes
Üniversitesinin tertiplediği "Kentleşme Sürecinde
Aydın" konulu sempozyumda kentleşme sürecinde
jeoloji mühendisinin yeri İl Temsilcimiz Sn, Ali
ERGİN ve yardımcımız Sn, Ali Rıza ÖZDAMAR
tarafından anlatılmıştır, Aydın merkez ve
ilçelerindeki çeşitli okullarda deprem ve jeoloji
konulu eğitimler yapılmaya devam edilmektedir.

Aydın ili ve çevresinde 53 Belediye ziyaret
edilmiştir ve daha sağlıklı yapılaşma için işbirliği
önerilmiştir,

15 günde bir toplanan İl Koordinasyon Kurulu
çalışmalarımız devam etmektedir, Aydın Teknik
Ekonomik ve Sosyal Konsey (AYTESKÖN)
toplantılarına kurucu üye olarak katkımız sürüyor,
Aydın Belediyesi bünyesinde kurulan Kent
Konseyinde Sn. Ali Rıza ÖZDAMAR tarafından
temsil edilmekteyiz.

"BIÇAK KEMİĞE DAYANDI, ARTIK YETER"

TMMOB ve Aydın İl Koordinasyon Birliği
01.08.2000 tarihinde JMO Aydın İl Temsilciliği'nde
basın açıklaması yaptı. Basın açıklamasında;

Adaletsiz bütçe ve sosyal devlet ilkelerini hiçe
sayan politikalar nedeniyle, kamu çalışanları
mühendis, mimar ve şehir plancılarını, fakirlik
sınırının %60 oranındaki maaşla geçinmek
zorunda bırakan sistem eleştirildi.

Ülkemizin kalkınması için yapılan çalışmalarda
kilit görevler üstlenen mühendis ve mimarların,
onurlarını ayaklar altına alan, çalışma azmini ve
verimliliğini azaltan klasik yüzdelik artış yerine, en
asgari nitelikteki özlük, sosyal ve ekonomik hakları
güvence altına alan ve en doğal hak olan grevli-
toplu sözleşmeli sendikal hak taleplerini
tekrarladılar.

Bu nedenle sorunun artık ücret sorunu değil onur
sorunu halini aldığını bildiren mühendis ve
mimarlar ARTIK YETER, BIÇAK KEMİĞE
DAYANDI diyerek iktidarı ve politikalarını birkez
daha uyardı,
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